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Geachte leden van de gemeenteraad,  

Op 29 april 2025 ontvingen wij van Helder Noordwijk de volgende schriftelijke vragen ingevolge 

artikel 32 Reglement van Orde. In deze brief worden de vragen beantwoord.  

Aanleiding 
Tijdens de raadsvergadering van 25 april 2024 werd de duurzame renovatie en het hieraan gekoppelde 

budget met betrekking tot de school voor basisonderwijs De Schapendel behandeld. Hiermee gaf de 

gemeente uitvoering aan het Integraal HuisvestingsPlan (IHP) onderwijs 2018-2033. Voorafgaand aan 

deze raadsvergadering was duidelijk geworden dat er, in tegenstelling tot de opmerking vanuit het 

college, geen overeenstemming was bereikt met Sophia Scholen.  

Raadslid Charlotte Meiland heeft tijdens deze vergadering een amendement ingediend, welke door de 

gemeenteraad werd aangenomen. In dit amendement krijgt het college de opdracht om opnieuw in 

gesprek te gaan met Sophia Scholen en met elkaar te komen tot een adequaat en gedragen plan  van 

aanpak met een hierbij passend krediet.  

HELDER ziet in de Schapendel een belangrijke onderwijsvoorziening voor de jongste inwoners onder ons 

en de essentiële cohesie in een kwetsbare wijk als Boerenburg. Het huidige onderkomen van de school 

dateert uit 1974 en heeft dringend behoefte aan een duurzame renovatie om te voldoen aan de eisen 

van het IHP. Er is tevens een urgentie om de inclusiviteit van het schoolgebouw te verbeteren om te 

kunnen blijven aansluiten op de onderwijsopgaven.  

HELDER acht het van groot belang dat het college duidelijkheid schept over de huidige stand van zaken, 

de plannen voor de renovatie en de maatregelen die er worden getroffen om de school te laten voldoen 

aan de afspraken in het huidige IHP. De gemeente Noordwijk is verantwoordelijk voor het bieden van 

een veilige, toegankelijke en duurzame leeromgeving aan onze jeugdigen.  

Deze week is het precies 1 jaar geleden dat het amendement werd aangenomen. Daar het gedurende de 

tussenliggende periode stil is gebleven, acht HELDER het noodzakelijk om de stand van zaken op te 

nemen rondom de gegeven opdracht en de precaire toestand van  de Schapendel qua bestaanszekerheid 

en onderkomen. De school en de wijk verdienen perspectief.  
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Vragen ingevolge artikel 32 Reglement van Orde 

Vraag: 
1. Kan het college inzicht geven in de actuele stand van zaken met betrekking tot de renovatie van 

basisschool De Schapendel en welke concrete stappen er sinds het aangenomen amendement van 

april 2024 zijn gezet om deze opdracht daadwerkelijk ten uitvoer te b rengen? 

Antwoord: 
Sinds het amendement zijn er meerdere projectgroep overleggen geweest en heeft er bestuurlijk 

overleg plaatsgevonden om uitvoering te geven aan de geplande renovatie uit het Integraal 

Huisvestingsplan. Sophia Scholen heeft een renovatieplan voor verduurzaming laten maken. U heeft 

daarnaast onlangs een raadsbrief ontvangen met de huidige stand van zaken van alle projecten 

onderwijshuisvesting.  

 

Vraag: 
2. Welke voortgang is er geboekt in het overleg met Sophia Scholen, en kan het college aangeven of er 

inmiddels sprake is van gedeelde uitgangspunten en afspraken omtrent de financiering en 

duurzame inrichting van de renovatie? 

Antwoord: 
We zijn in overleg met Sophia Scholen om te kijken naar besparingsmogelijkheden voor de duurzame 

renovatie omdat de verwachte investeringskosten van de verduurzaming momenteel aanzienlijk 

hoger zijn dan waar wij rekening mee hielden. Er zal hierna een nieuw plan van aanpak met een 

passende kredietaanvraag met de raad gedeeld worden.  

 

Vraag: 
3. Welke inhoudelijke maatregelen voorziet het college om de inclusiviteit, toegankelijkheid en 

toekomstbestendigheid van het schoolgebouw structureel te verbeteren, in lijn met de ambities van 

het Integraal Huisvestingsplan en de onderwijsopgaven van de Scha pendel? 

Antwoord: 
In lijn met het Integraal Huisvestingsplan en de onderwijsopgaven is er door Sophia Scholen een 

renovatieplan opgesteld inclusief verduurzaming. Dit plan wordt beoordeeld door het team vastgoed 

van de gemeente. Het definitief ontwerp en de kredietaanvraag zal aan de raad voorgelegd worden. 

Wij zijn momenteel in gesprek met Sophia Scholen over het toevoegen van aanpassingen voor een 

kinderopvangorganisatie om kinderdagopvang (0-4 jaar) in het gebouw te realiseren.  
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Vraag: 
4. Kan het college helderheid verschaffen over de huidige planning en het bijbehorende tijdspad van 

de renovatie, inclusief de verwachte besluitvormingsmomenten en uitvoeringstermijnen?  

Antwoord: 
Wij verwachten in het najaar een aangepast plan van aanpak en kredietaanvraag van Sophia Scholen. 

Dit kan daarna aan de raad voorgelegd worden.  

 

Vraag: 
5. Kan het college toelichten waar het initiatief tot dialoog en voortgang in de afgelopen periode 

voornamelijk heeft gelegen; bij Sophia Scholen of bij het college?  

Antwoord: 
Beide partijen zijn continu in gesprek over meerdere projecten voor onderwijshuisvesting die 

momenteel lopen. Door het aantreden van een nieuwe bestuurder bij Sophia Scholen  in 2024 is er 

enige vertraging opgetreden omdat hij zich wilde verdiepen in de lopende dossiers. Desondanks 

sturen wij actief op de voortgang van de projecten zoals afgesproken in het Integraal 

Huisvestingsplan.  

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Noordwijk  

{{esl:Signer1:Capture:size(200,50)}}  {{esl:Signer2:Capture:size(200,50)}} 

 

 

Mw. E.M. Overzier    Mw. W.J.A. Verkleij  

secretaris     burgemeester

 


